

IOUIS HOLIDAY TRAVEL & TOUR SDN. BHD. (808478-T)

(KPL/LN:5587 | MATTA No: MA 3147 | GST License No. 001273331712)

No 457 , Lebuh Chulia ,10200,Penang , Malaysia Tel # : 604-261 8828 / 261 7828 Fax # : 604-261 8828

Email : enquiry@jouisholiday.com Website : www.jouisholiday.com

Resort Name: Selected Hotel 特选酒店

Package Name: 8 Days 7 Nights Jiuzhaigou / Chengdu / Huanglong / Dujiangyan / Anren Ancient Town (1 way

Domestic flight 内陆单飞)

Price quoted per person basis (RM) 价钱以一个人计算 (马币)

Departure Date	Carrier	Single	Twin	Child Bed	Child No Bed
出发日期	航空公司	单人房	2 人房	小孩有床	小孩无床
2016 Sep 18	D7	6788	5488	5488	4940
2016 Oct 09, 15	D7	8038	6038	6038	5435

Notes:

- → Price quoted per person basis (RM)
- → Twin = 2 Persons per room
- → Triple = 3 Persons per room
- → The above rates are only applicable for Malaysian.
- → Child rate only applies when sharing bed with 2 adults.
- Original passport require during boarding (validity at lease 6 months)
- → Similar grade of hotel will be arrange if the above mention hotel are fully booked. Hotel subjected to change without prior notice.
- → For all Airlines: check in luggage is 20 kgs for each pax (Only 1 luggage per pax) and inclusive of meal on board and drink.
- → Seats availability is subject to seats allotment only, should our allotment being fully booked. Tour fare for new booking is subject to airline's current fare.

注意事项:

- → 价钱以一个人计算 (马币)
- → Twin =双人房
- → Triple = 三人房
- → 以上价格只适用于马来西亚公民
- → 儿童价只适用于2成人同床
- → 正版护照有效期至少6个月才可登机
- → 如果以上提到的酒店都订满了,类似档次的酒店将 安排。酒店如有更变,恕不另行通知
- → 每位乘客享有20公斤来回拖运(只允许一件行李), 来回机上包含餐饮。
- → 如所选的出发日期已客满,新加入客人的团费将根据当时购入的机票差价来调整团费。

Package includes:

- → Airfare
- → Airport Taxes
- → Check in 20kg Baggage (Max 1 baggage per pax)
- → 7 Night's accommodation based on Twin/Triple sharing
- → 7 Breakfasts ,6 Lunch , 7 Dinners (non-halal or vegetarian)
- → Return local airport transfer (SIC Basis)
- → Escorted orientation tour with Chinese speaking guide
- → Tour & transfer as itinerary (SIC Basis)
- > Entrance fees as itinerary
- > Driver & Tour Guide tipping

Package excludes:

- → Personal Expenses.
- → Travel Insurance (RM 68 per 8 days per person)
- → High Season surcharge
- → Entry visa application (if applicable)
- → 6 % GST

团费包含:

- → 机票
- → 机场税
- → 托运行李 20kg(每位只允许一件行李)
- → 7 晚住宿双/三人房
- → 7早餐,6午餐,7晚餐(非清真或素食)
- → 回返当地机场接送 (集体)
- → 护航向导华文导游
- → 指定行程(集体)
- → 指定行程门票
- → 司机及导游小费

团费不含:

- → 个人开支。
- → 旅游保险 (每人68令吉/8天)
- → 旺季附加费
- → 签证(如需要)
- → 6% 消费税

Itinerary: 行程简介



IOUIS HOLIDAY TRAVEL & TOUR SDN. BHD. (808478-T)

(KPL / LN :5587 | MATTA No : MA 3147 | GST License No. 001273331712) No 457, Lebuh Chulia, 10200, Penang, Malaysia

Tel #: 604-261 8828 / 261 7828 Fax #: 604-261 8828

Website: www.jouisholiday.com Email: enquiry@jouisholiday.com

8D7N

CHENGDU/JIUZHAIGOU/ HUANGLONG/DUJIANGYAN/ ANREN ANCIENT TOWN

CZG



* Special Cuisine: • QingCheng Flavor • Bagua Specialty • Chengdu Snack Cuisine

• JiuZhaigou Nuorilang VIP Buffet • YuanYang Steamboat

Schedule:

D1 ARRIVAL CHENGDU

Wide-Narrow Alley

Hotel: XiangYang Hotel or similar

D2 CHENGDU (B/L/D)

- Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding (Include Buggy)
- Jinli Ancient Street

Hotel: XiangYang Hotel or similar classes

D3 DUJIANGYAN/MAOXIAN/ JIUZHAIGOU (B/L/D)

- Ancient Qiang Village
- DieXi Lake
- Bian Bian Street

Hotel :JiuZhaiGou Intercontinental Hotels & Resort or similar classes

D4 JIUZHAIGOU (B/L/D)

JiuZhaigou National Park (Including public eco-coach)

Hotel: InterContinental Resort Jiuzhai Paradise or similar classes

D5 JIUZHAIGOU HUANGLONG >> DUJIANGYAN

- HuangLong Scenic Area (include 01 Way Cable Car going up)
- **Red Army Monument Park** (Drive-Through)

Hotel : Dujiang Yan Holiday Inn Express Hotel or similar classes

D6 DUJIANGYAN/ANREN ANCIENT TOWN (B/L/D) Dujiangyan Irrigation

- (including buggy service) Sichuanese garden
- Guan Xian Ancient Town

Hotel :Demenrenli Boutique Hotel or similar classes

D7 ANREN ANCIENT TOWN CHENGDU

Anren Ancient Town

similar classes

[Old Movie Museum • Mansion Old Street] Hotel :Kempinski Hotel Chengdu or

D8 CHENGDU → DEPART

New Century Global Centre

Shopping Shop : Mineral Stone House, Tea House, Silk Shop, Bao Shu Tang(Guarantee without foot massage)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







CHENGDU

- Wide Narrow Alley This is more about restoring the old architecture in West China. The main structure is made from wood and bricks.
- Chengdu Research base of Giant Panda Breeding -or simply Chengdu Panda Base, is a non-profit research and breeding facility for giant pandas and other rare animals.
- **JinLi Ancient Street -** It is a part of the Temple of Marquis, and the buildings are in the Qing Dynasty style. The theme is Three Kingdoms Culture, a traditional folk custom.

MAOXIAN

Ancient Qiang Village - Chinese Qiang cultural integration city and intangible cultural heritage resources Qiang ancient city maintain the original architectural style, folk customs, Fiesta, fully embodies the characteristics of the original ecological environment and the lives and culture of the Qiang nation.

JIU ZHAI GOU

- Die Xi Lake -The most beautiful barrier Lake.
- Jiuzhaigou National Park It is a great master piece of nature having dream like scenery, which combines blue lakes, waterfalls, verdant forests, snow-covered mountains, and the folk customs of the Tibetan and Qiang peoples.
- **Bian Bian Street**-is a quiet and warmly street lies by the river side and It is absolutely a popular and crowded street full of Tibetan cultures for shopping and dining or a Shangrila combined human culture and nature scenic in Jiuzhaigou.
- **HuangLong Scenic Area -**This area is known for its colorful pools formed by calcitedeposits, especially in Huanglonggou (Yellow Dragon Gully), as well as diverse forest ecosystems, snow-capped peaks, waterfalls and hot springs.

- Dujiangyan Irrigation Now, the project is honored as the 'Treasure of Sichuan', which still plays a crucial role in draining off flood water, irrigating farms and providing water resources for more than 50 cities in the province.
- Sichuanese garden Is one of the major schools of Chinese classical gardens, is an important part of Sichuan Traditional Architecture
- Guan Xian Ancient Town- "Guan Xian" is Dujiangyan old name. Here is the weekend holiday good relax place for the local people. It features an ancient town.

DA YI COUNTY

 Anren Ancient Town – Built in the Tang dynasty, the existing older neighborhoods built building in the late Qing dynasty and the early period, in particular to the Republic of China Liu's family, the heyday of the building up to, style of integrated Chinese and Western styles, dignified, elegant, generous and all kinds of yard, creating Anren Zhen special architectural style, known as "the Sichuan construction culture."

Special Arrangement
01 Times "Tianyu" Hot Spring Spa at
5*Intercontinental Hotel
(Worth RMB 188/Pax)

Special Arrangement

01 Hotel Buffet Dinner at 5*Intercontinental Hotel

(Worth RMB 138/Pax) Special Arrange Panda Post Office

(Free 1 Panda Post Card/Person)



Rev: Apr 16

Optional Tour: Jiuzhaigou Qiang Minority Performance + WenChuan Earthquake Site + ChunXi Shopping Street +Liu Wencai Manor + uan Opera Changing face show + = RMB480/PERSON



IOUIS HOLIDAY TRAVEL & TOUR SDN. BHD. (808478-T)

(KPL / LN :5587 | MATTA No : MA 3147 | GST License No. 001273331712) No 457, Lebuh Chulia, 10200, Penang, Malaysia

Tel #: 604-261 8828 / 261 7828 Fax #: 604-261 8828

Email: enquiry@jouisholiday.com Website: www.jouisholiday.com

CZG



*风味餐: • 青城四绝 • 成都小吃 • 诺日朗VIP自助餐

太极八卦羹风味。 鸳鸯火锅

精简行程:

一天 抵达成都帆上用餐/晚餐

宽窄巷子

酒店: 向阳大厦酒店或同级

第二天 成都 (早/午/晚餐)

- 大熊猫基地 (含电瓶车)
- 锦里古街

酒店: 向阳大厦酒店或同级

第三天 成都/茂县/九寨沟

- 中国古羌城
- **叠溪海子**
- 九寨沟边边街

酒店: 九寨天堂洲际大饭店或同级

第四天 九寨沟 (早/午/晚餐)

九寨沟国家风景区 [含公共环保车]

酒店: 九寨天堂洲际大饭店或同级

第五天 九寨沟-黄龙 🗡 都江堰 (早/午/晚餐)

黄龙风景区冷缆车单程上行

红军长征纪念碑 (车观) 酒店:中心智选假日酒店或同级

第六天 都江堰/安仁古镇

(早/午/晚餐)

- 都江堰风景区(含电瓶车)
- 川派园林
- 灌具古城

酒店:安仁●德门仁里酒店或同级

第七天 安仁古镇/成都

安仁古镇 [老电影博物馆●公馆老街]

酒店: 凯宾斯基国际大酒店或同级

第八天 成都 计启程

(早/-/机上用名

新世纪环球中心

购物站

西部地矿,茶叶店,丝绸店, 宝树堂 (无足浴)

行程次序,以当地旅社安排为准。

观光景点:







成都

- 宽窄巷子-宽窄巷子可以堪称川西民居的重要典范。宽窄巷子地处成都三大历史文化名城保 护区之一少城片区。
- 大熊猫基地-现已成为中国开展大熊猫等珍稀濒危野生动物移地保护的主要基地之一。 锦里古街-是感受浪漫休闲的精神驿站,是体验三国文化与成都民俗的魅力街区。也就是具 有浓厚四川特色的好吃一条街,更是历史熏陶下的成都特色的缩影。

中国古羌城-中国古羌城整合 羌文化和羌族非物质文化遗产资源,羌城内保持古羌族原有的 建筑风貌、民风习俗、祭祀礼仪,充分体现了羌族文化的原生态环境和羌民族 的生息特点。

- 叠溪海子 位于中国最大的芜族聚居地阿坝藏族芜族自治州茂县境内,岷江上游岷山脚下 是世界自然遗产九寨沟、黄龙旅游沿线一道独特的风景线。
- 九寨沟国家风景区 -乘环保车进入如诗如梦的世界自然遗产九寨沟、漫游九寨美丽风光、 领略原始森林之雅趣;游览叹为观止的彩色世界
- 九寨沟边边街 是继丽江四方街、阳朔西街、大理洋人街之后的中国第四大旅游休闲街, 位于九寨沟风景区入口广场,也是景区唯一的商业步行街。
- 黄龙风景區 毗邻九寨沟,以彩池、雪山、峡谷、森林"四绝"著称于世。在终年积雪的岷山主峰雪宝 鼎下,层彩池(达3400余个)莹红漾绿,道道梯瀑,写翠流金,条条钙滩, 飞珠溅玉,异彩纷呈,构成了绚丽奇绝的奇幻景区,有"人间瑶池"之称,是世界上最壮观 的钙华奇观。

- 都江堰风景区 都江堰水利工程作为中华人民民族的天才之作,是西元前256年秦国蜀郡守 李冰为治理水患率众修建的大型水利工程。
- 川派园林 是中国古典园林的重要流派之一,也是四川传统建筑艺术的重要组成部分。
- 灌县古城 都江堰曾有个古老的名字,即灌县。欲觅古城踪影,这儿是个佳处。尽管古城 现在全商业化,但依然有些地方还存留着古城的味道。

安仁古镇 - 中国历史文化名镇。始建于唐朝,现存的旧式街坊建筑多建于清末民初时期,风格中西式样结合,庄重、典雅、大方的各式院落,造就了安仁镇特殊的建筑风貌,号称"川 西建筑文化精品"

九寨天堂洲际大酒店 天浴温泉"浸泡一次 价值RMB188 /人

1顿豪华晚餐于九寨天堂洲际大酒店 酒店自助餐,价值RMB 138/人

> 游览熊猫邮局并 赠送特色能猫明信片一张/人



自费项目: 九寨沟藏羌歌舞晚会 + 中国國粹·川剧变脸 + 春熙路步行街 + 刘文彩地主莊园 + 汶川大地震遗址RMB480/人

Flight Schedule / 航班表:

Departure Return

Jouis Holiday Restricted

Rev : Apr 16



JOUIS HOLIDAY TRAVEL & TOUR SDN. BHD. (808478-T)

(KPL / LN :5587 | MATTA No : MA 3147 | GST License No. 001273331712) No 457 , Lebuh Chulia ,10200,Penang , Malaysia

Tel #: 604-261 8828 / 261 7828 Fax #: 604-261 8828 Email: enquiry@jouisholiday.com Website: www.jouisholiday.com

出发	回程		
KUL - CTU D7 320 0915-1340	CTU - KUL D7 321 1455-1930		

Terms & Conditions:

- → The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition.
- → The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control.
- > Prices are subjected to change without prior notice.
- → In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically.
- → Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required.
- → Full payment is required before 4 weeks of departure date.
- → Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit.
- > Reservation is subjected to room availability.
- → No insurance coverage.
- > Price subject to 6 % GST
- → Fees Charge = Tour fare + 6 % GST (effective 1 Apr 2015) .
- → No GST applied for Oversea Package (T&C Applied)

条款及细则:

- → 再不可预测的状况下,管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程,替换车辆或取消旅游。
- → 发生故障的损失,丢失行李或私人物品,生病,受伤或死亡,以及其他我们所无能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商,不承担任何法律责任或追究。
- → 价格如有更改,恕不另行通知。
- → 如果取消或减少客房,定金或预付款将被自动取消。
- + 预订确认后,须付总费用的50%为定金
- + 出发前4周,必需支付全额费用
- → 取消预订,全部或部分已付款项恕不退还。
- → 预订视房间,配套空位进行供给。
- → 没有保险签购于任何行程, 顾客需自行签购。
- → 价钱需征收6% 消费税
- → 团费计算方法 = 团费 + 6%消费税(1号 4月 2015年 开始)

Rev: Apr 16

→ 国外配套没有征收消费税。(附加条件)